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PROTOKÓŁ NR 1/18 

ZE WSPÓLNEGO POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I FINANSÓW, 

KOMISJI GOSPODARCZEJ, KOMISJI SPOŁECZNEJ , KTÓRE 

ODBYŁO SIĘ DNIA 17.12.2018 R. 

 
 Posiedzenie o godz.  16.00 otworzyła, a następnie prowadziła, Przewodnicząca 

Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban. W posiedzeniu uczestniczyło siedmiu 

członków Komisji Budżetu i Finansów (lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego 

protokołu),  siedmiu członków Komisji Gospodarczej, siedmiu członków Komisji Społecznej. 

 W posiedzeniu uczestniczyli także: Janusz Kosecki – Burmistrz Miasta, Barbara 

Krzyżanowska – Skarbnik Miasta, Wojciech Wierzbowski – Zastępca Burmistrza, Marcin 

Hałas – Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji, Krzysztof 

Czapiewski – Przewodniczący Rady Miejskiej, Justyna Kreja – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej, Marzena Ośko – Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy społecznej w Skórczu 

oraz Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne.  

     Tematem obrad komisji były:  

1. Wybór wiceprzewodniczących poszczególnych komisji. 

2. Analiza materiałów na najbliższą sesję Rady Miejskiej. 

3. Ustalenie planów pracy poszczególnych komisji na I półrocze 2019 r. 

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla fragmentu miasta Skórcz położonego przy ul. Osiedlowej - 

przedstawiła zebranym Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne, która powiedziała,             

że uchwała ta dotyczy małego fragmentu terenu o wielkości około czterech hektarów, który 

ma już obowiązujący plan, uchwalony w 2010 roku. Dodała, że uchwała ta dotyczy północnej 

części tego planu, gdzie znajdują się tereny należące do miasta, i które miasto chce 

dostosować do wniosków złożonych do burmistrza i trochę inaczej zagospodarować te grunty. 

Następnie powiedziała, że część terenu będzie przeznaczona pod zabudowę wielorodzinną               

i ewentualne usługi z taką myślą, że będą one sprzedawane inwestorom, którzy będą na tych 

działkach budować budynki wielorodzinne, ewentualnie rodzaj hotelowca lub mieszkań 

zakładowych, gdyż takie są potrzeby. Kolejna część terenu, którą obejmować ma ten plan ma 

zostać przeznaczona na funkcję usługową oraz tereny gospodarcze. Dodała, że jeżeli miasto 

sprzeda ten teren inwestorowi, to ten będzie musiał na własny koszt wybudować zjazd z drogi 

wojewódzkiej. Kontynuując powiedziała, że teren zaznaczony na mapie na zielono znajdujący 
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się wzdłuż cmentarza jest przeznaczony na jego powiększenie, gdyż z cmentarzami                     

jest zazwyczaj tak, że miejsce na nich niestety się kończy. Dodała również, że sporządzenie 

planu nie wiąże się z tym, że jego założenia muszą zostać natychmiast zrobione i jest to tylko 

plan i możliwość. Następnie powiedziała, że działka, na której znajduje się zabudowa miała 

funkcję zarówno mieszkalną jak i usługową, co w tej chwili zostanie zmienione na funkcję 

wyłącznie usługową, zgodnie z  prośbą właściciela, gdyż działka ta znajduje się zbyt blisko 

cmentarza. Następnie omówiła kolejne etapy uchwalania planu, jego ogłoszenia i wejścia               

w życie. Kontynuując powiedziała, że w wyniku zmiany istniejącego planu dla miasta 

wynikną korzyści w postaci zmiany funkcji gruntów na takie, jakie są miastu potrzebne. 

Następnie powiedziała, że projekt uchwały zmieniającej miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego ma bardzo bogate uzasadnienie, gdyż obecnie są takie wymogi oraz dodała,                         

że do projektu planu, który został wyłożony do konsultacji nie wpłynęły żadne wnioski,             

czy uwagi. Powiedziała również, że na terenach tych potrzebne są tylko niewielkie odcinki 

sieci, które są już wstępnie zaplanowane i jeżeli będą już inwestorzy, którzy będą 

potrzebowali włączenia w sieci, wtedy będzie sens, aby je realizować. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski zapytał, czy tereny               

te mogą zostać wykorzystane tylko pod inwestycje, cele usługowe, czy może tam również 

powstać zakład pracy, gdyż to są jakby ostatnie tereny należące do miasta położone                  

w tak dobrej lokalizacji? 

 Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne odpowiedziała, że tereny te będą 

przeznaczone pod usługi, magazyny, obiekty produkcyjne ale drobnej produkcji. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski dodał, że dzieląc ten 

teren zamykamy na nim możliwość przeznaczenia go do innego wykorzystania. 

 Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne odpowiedziała, że zmiany przygotowane 

w projekcie tej uchwały są spowodowane konkretnymi wnioskami, które wpłynęły                      

do burmistrza. 

 W tym miejscu o godzinie 16.20. na posiedzenie komisji przybył 

Wiceprzewodniczący Rady miejskiej Rafał Kosecki. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski zapytał, kto składał              

te wnioski?  

 Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne odpowiedziała, że dwóch 

przedsiębiorców z terenu miasta, którzy potrzebują takich terenów. Dodała również, że są to 

grunty miejskie, które miasto będzie musiało sprzedać w drodze przetargu, gdyż inaczej tego 
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zrobić nie może. Powiedziała również, że jeżeli miasto nie sprzedałoby tych terenów, to samo 

może budować tam budynki mieszkalne. Dodała również, że na terenie miasta jest dużo 

gruntów przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową ale w większości jednorodzinną, a nie 

wielorodzinną. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski powiedział, że nie wie, 

czy miasto powinno iść w tym kierunku, gdyż jest tu już tyle terenów zabezpieczonych przez 

niektórych przedsiębiorców, a tym ruchem jego zdaniem zblokowany zostanie rozwój 

przedsiębiorczości, która może dać rynek pracy. 

 Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne powiedziała, że niedługo będzie gotowy 

do złożenia nowy projekt studium, który przewiduje sporo nowych terenów dla działalności 

gospodarczej. Dodał, że tych terenów zaplanowanych jest tak dużo, że nawet komisja 

urbanistyczna, która nad tym projektem studium się pochyliła uważała, że jest ich za dużo.  

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski powiedział, że jego 

zdaniem dzieląc działkę, która jest i tak mała zbyt mocno się ograniczamy. 

 Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne powiedziała, że do tej pory przez całą 

procedurę tworzenia zmiany tego planu nie napotkała żadnych zarzutów co do niego. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski powiedział, że to jest 

jego zdanie na ten temat. 

 Maria Kiełb-Stańczuk – Biuro Urbanistyczne odpowiedziała, że każdy ma prawo               

do swojego zdania, jednakże najważniejsze jest aby miasto miało jakąś propozycję  w swoich 

planach przestrzennych i umożliwiało realizację inwestycji różnym inwestorom. Dodała,                

że budżety samorządowe są bardzo ograniczone i są mocno regulowane przepisami prawa, 

gdzie gmina miejska nie jest przedsiębiorcą i musi inaczej działać. Powiedziała również,              

że trzeba myśleć tu trochę szerzej i nie tylko grunty komunalne służą temu żeby miasto                

się rozwijało. Dodała również, że teren przy obwodnicy jest otwarty i gotowy już od ośmiu lat 

ale jak do tej pory nic tam się nie zadziało. Kontynuując powiedziała, że każdy pomysł               

na jakąś lokalizację inwestycji może się nie sprawdzić, gdyż w naszych realiach nawet jak jest 

zrobiony dobry plan, to inwestowanie trwa nawet kilka lat, a przy dużych terenach nawet 

około 20 lat co miało miejsce w Starogardzie Gdańskim, gdzie po 18 latach funkcjonowania 

planu dla obszary rozpoczęła się budowa budynków wielorodzinnych. Następnie powiedziała, 

że ma nadzieję, iż miasto Skórcz szybko znajdzie inwestorów, którzy zakupią te tereny                           

i rozpoczną inwestycje. 
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 W związku z brakiem kolejnych uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu 

uchwały, przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 6 0 1 

Komisja Gospodarcza 6 1 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 W tym miejscu o godzinie 16:30 posiedzenie Komisji opuścili Marcin Hałas – 

Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej, Przestrzennej i Inwestycji oraz Maria Kiełb-

Stańczuk – Biuro Urbanistyczne. 

 Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku 

celowego na zakup posiłku lub żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023 - przedstawiła zebranym 

Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu, która 

powiedziała, że w związku z uchwalonym przez Radę Ministrów rządowym programem 

„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023, który będzie obowiązywał od dnia 1 stycznia 

2019 r. trzeba zmienić uchwałę Rady Miejskiej, która dotychczas w tej sprawie obowiązywała 

w ten sposób, aby była ona zgodna z nowo podjętą uchwałą przez Radę Ministrów. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zapytał na czym ta zmiana 

będzie polegała? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że na podstawie nowej uchwała będzie można zwracać zasiłki w kwocie                

do 150 % kryterium dochodowego. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zapytał, czy są na ten cel 

zabezpieczone odpowiednie środki? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że tak część kwoty pochodzi z dotacji, a pozostała ze środków własnych. 

dodała, że w wyniku podjęcia tej uchwały pomoc będzie mogła otrzymać większa liczba 

osób. 
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 W związku z brakiem kolejnych uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu 

uchwały, przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 

dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych dla osób objętych wieloletnim programem rządowym „Posiłek w szkole  

i w domu” na lata 2019-2023 - przedstawiła zebranym Marzena Ośko Kierownik Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu, która powiedziała, że poprzedni projekt uchwały 

dotyczył zasiłków celowych, czyli pieniędzy, ta uchwała dotyczy pomocy w formie rzeczowej             

na przykład posiłków. 

  Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zapytał, czy te dwie formy 

pomocy są stosowane zamiennie, czy można korzystać z obu na raz? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że z tej pomocy korzystać można zamiennie. 

 Przewodnicząca Barbara Graban zapytała, czy w związku z poprzednio omawianym 

projektem uchwały osoby korzystające z pomocy będą otrzymywały z MOPS pieniądze? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że tak i  MOPS posiada takie narzędzia, że może wypłacić tą pomoc                      

w formie świadczenia pieniężnego lub jak w przypadku tej uchwały rzeczowego na przykład 

posiłku. 

 Radny Stanisław Eggert zapytał, czy te posiłki będą wydawane w szkole? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że tak. 

` Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zapytał, czy jeżeli dana osoba 

będzie korzystała na przykład z posiłków, to o tą kwotę pomocy zostanie zmniejszona pomoc 

finansowa? 
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 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że nie, gdyż można korzystać albo z jednej formy pomocy, albo z drugiej. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski powiedział, że rozumie,                  

iż osoba, która skorzysta już z obiadów nie będzie mogła otrzymać zasiłku w formie 

finansowej? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że jeżeli sytuacja danej osoby jest trudna, to może ona skorzystać również ze 

świadczenia pieniężnego, jednakże tylko do  wysokości kryterium dochodowego. 

 Radny Henryk Czarnecki zapytał, czy jest to pomoc wypłacana jednorazowo,            

czy comiesięcznie? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że wszystko zależy od sytuacji danej osoby. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zapytał, czy posiłki                      

są wydawane cały rok? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że pomoc w postaci posiłków udzielana jest tylko w okresie roku szkolnego, 

gdyż korzystają z tego głównie dzieci. 

 W związku z brakiem kolejnych uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu 

uchwały, przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego 

„Pomoc gminy w zakresie dożywiania” na lata 2019-2023 przedstawiła zebranym Marzena 

Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu, która powiedziała,              

że program ten dotyczy dzieci i młodzieży, które jedzą posiłki w stołówce szkolnej. Dodała, 

że chodzi tu o przypadek, gdy dzieci, które nie spełniają kryterium dochodowego, a chciałyby 

jeść posiłek w szkole. Kontynuując powiedziała, że w takim wypadku w porozumieniu                        
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z panią dyrektor takie dziecko może zostać dożywiane bez konieczności wydawania decyzji               

i przeprowadzania wywiadu środowiskowego. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski zapytał, czy takie 

sprawy trzeba będzie rozpatrywać comiesięcznie? 

 Marzena Ośko Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu 

odpowiedziała, że nie i taka forma dożywiania zastosowana zostanie na okres całego roku 

szkolnego. Następnie powiedziała, że w projekcie uchwały, którą otrzymali radni nastąpi 

mała zmiana dotycząca wykreślenia z projektu zapisu o konieczności publikowania tej 

uchwały w Dzienniku Urzędowym Województwa Pomorskiego, gdyż nie jest konieczne aby 

uchwała ta była tam publikowana. 

 W związku z brakiem kolejnych uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu 

uchwały, przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 W tym miejscu o godzinie 16.40. posiedzenie Komisji opuściła Marzena Ośko 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Skórczu. 

 W tym miejscu głos zabrał Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który na prośbę 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Justyny Kreja poruszył temat funkcjonowania ośrodka 

zdrowia w Skórczu informując, że w dniu dzisiejszym została podpisana umowa dzierżawy 

budynku przychodni z nowym najemcą, który z dniem 1 stycznia 2019 r. będzie w nim 

świadczył usługi medyczne w zakresie podstawowej opieki zdrowotnej. Dodał,                        

że z informacji uzyskanych od nowego najemcy wie, iż przeprowadzone zostały rozmowy              

z personelem dotychczas pracującym w przychodni odnośnie ewentualnego podjęcia 

współpracy. 

 Radny Stefan Wiśniewski zapytał na jaki okres została podpisana umowa? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że na okres pięciu lat. 

 Radna Krystyna Bednarska zapytała, czy w ramach usług będą również świadczone 

usługi ginekologiczne jak do tej pory? 
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 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że jeżeli chodzi o ginekologa to jest 

to usługa specjalistyczna i wszystko w tej kwestii zależy od porozumienia pomiędzy nową,            

a starą przychodnią oraz Narodowym Funduszem Zdrowia. Dodał, że w warunkach przetargu 

gmina mogła umieścić wymagania dotyczące wyłącznie podstawowej opieki zdrowotnej. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski dodał, że po rozmowach wie, 

iż nowy najemca jest bardzo zainteresowany poszerzeniem świadczonych usług. 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki powiedział, że ma zapewnienie, iż nowa 

przechodnia ma odpowiednią ilość lekarzy, aby tą podstawową opiekę zdrowotną w naszym 

mieście zabezpieczyć. 

 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Justyna Kreja zapytała jak nazywa się nowy 

podmiot dzierżawiący budynek przychodni? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że jest to Pelplińskie Centrum 

Zdrowia. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Miejskiej Skórcz 

na 2018 rok – przedstawiła zebranym Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta, która 

powiedziała, że zmiany w uchwale budżetowej związane są z wnioskiem złożonym przez 

panią dyrektor Zespołu Szkół Publicznych, co do którego zmiany uchwalić musi Rada.             

Dodała, że zmiany te  przedstawiają się następująco: plan dochodów i wydatków wzrasta              

o kwotę 20.658 zł i po stronie dochodowej zwiększenie występuje  z tytułu wpływu z podatku 

dochodowego od osób prawnych w kwocie 6 tyś. złotych. Dodała, że otrzymała również 

informację od Ministra Finansów zwiększającą gminie część oświatową subwencji ogólnej             

w wysokości 7.339 zł i w dziale oświata i wychowanie jest zmniejszenie o kwotę 74 złotych        

z tytułu opłat za wydawanie odpisów świadectw. Kontynuując powiedziała, że w dziale tym 

jest jeszcze zwiększenie o kwotę 260 zł z tytułu wpływów za najem i dzierżawę oraz 

zmniejszenie o 150 zł z tytułu wpływów z różnych dochodów. Następnie powiedziała,               

że zwiększenie w tym dziale nastąpi o kwotę 2.135 zł z tytułu opłat za korzystanie                        

z wychowania przedszkolnego i o kwotę 2.548 zł za korzystanie z wyżywienia oraz 

zwiększenie o kwotę 2.600 złotych z tytułu wpływów z usług ze stołówki szkolnej. 

Powiedziała również, że przeznaczenie kwoty wzrostu dochodów w wysokości 20.658 zł jest 

następujące: zakup materiałów i wyposażenia w Zespole Szkół Publicznych – 7.319 zł, 

opłacenie składki ubezpieczenia od nowego samochodu pożarniczego – 2.000 zł, 

oczyszczanie miasta – 7.339 zł i montaż dekoracji świątecznych – 4.000 zł. 
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 W związku z brakiem uwag i zapytań co do przedstawionego projektu uchwały,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały, którego wynik był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2018 - 2027 – przedstawiła zebranym Barbara Krzyżanowska 

Skarbnik Miasta, która powiedziała, że zawsze, gdy zmieniany jest budżet muszą zostać 

zmienione wartości wieloletniej prognozy finansowej w sposób dostosowujący do zmian 

budżetu. 

 W związku z brakiem uwag i zapytań co do przedstawionego projektu uchwały,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały, którego wynik był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Gminy 

Miejskiej Skórcz na lata 2019 - 2027 – przedstawiła zebranym Barbara Krzyżanowska 

Skarbnik Miasta, która powiedziała, że wszyscy Radni otrzymali wcześniej Zarządzenie 

Burmistrza Miasta dotyczące projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej, 

w której są wartości, które będą omawiane tak jak w naszej uchwale budżetowej. Dodała,               

że prace trwają nad projektem, który zgodnie z ustawą został opracowany do dnia                         

15 listopada, gdzie jeden egzemplarz projektu budżetu i wieloletniej prognozy finansowej 

otrzymuję Regionalna Izba Obrachunkowa. Następnie powiedziała, że w objaśnieniach               

do projektu tej uchwały przedstawione jest jak skonstruowano prognozę na poszczególne lata, 

a w szczególności koncentrujemy się na nadchodzącym roku budżetowym 2019. Kontynuując 

powiedziała, że w związku z zaciągniętymi przez gminę kredytami prognoza ta rozciągnięta 

jest na przestrzeni od  roku 2019 do roku 2027. Dodała, że w objaśnieniach do projektu 

wskazane są kalkulacje jakie zostały przyjęte w tworzeniu tej prognozy rozłożone                      

na wszystkie lata. 
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 W związku z brakiem uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miejskiej Skórcz              

na 2019 rok – przedstawiła zebranym Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta, która 

powiedziała, że plan dochodów wynosi 20.279.375 zł i kwota ta jest tak wysoka w związku                                 

z tym, że po stronie dochodowej ujęta jest kwota dofinansowania jaką gmina otrzymała                 

na rozbudowę i modernizację oczyszczalni ścieków 3.534.208 zł, ponadto jest tam również 

wkalkulowana dotacja od wojewody na ul. Piaskową w wysokości 765.355 zł. Kontynuując 

powiedziała, że oczywiście w kwocie dochodów mieszczą się dochody bieżące i dochody 

majątkowe. Dodała, że plan dochodów ze sprzedaży majątku wynosi 300 tyś. zł, a łączny plan 

dochodów bieżących to kwota 14.478.545 zł. Następnie powiedziała, że wydatki zostały 

zaplanowane w kwocie 22.528.048 zł i jeżeli chodzi o inwestycje to są tu ujęte trzy zadania,   

a mianowicie: oczyszczalnia ścieków, na którą zaplanowana została w roku 2019 kwota 

7.108.009 zł; ul. Piaskowa – 1.530.710 zł; dokończenie renowacji płyty boiska, która została 

rozpoczęta w tym roku – 13 tyś. zł. Dodała, że w sumie wydatki majątkowe to kwota 

8.651.719 zł i są one tak duże ze względu na tak poważne inwestycje. Następnie powiedziała, 

że jeżeli chodzi o oczyszczalnie ścieków to po stronie dochodowej jest zaplanowana dotacja     

z Gminy Wiejskiej Skórcz w wysokości 1.191.261 zł z tego względu, że jest ona 

współwłaścicielem w 1/3 części. Powiedziała również, że planując stronę wydatkową budżetu 

niestety żeby wykonać tą inwestycję musi zostać zaciągnięta pożyczka, w sprawie której Rada 

musi podjąć odrębną uchwałę, która następnie jest opiniowana przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową. Kontynuując powiedziała, że gdy zostanie zamknięty ten rok budżetowy,                

a będzie to w marcu, będzie wiadomo dokładnie jakimi środkami wolnymi gmina dysponuje. 

Dodała, że w tym budżecie wkalkulowana jest kwota, która została z 2017 roku i jest             

to dokładnie 497.600 zł i jej zdaniem w tym roku zostanie tych środków więcej. Kontynuując 

powiedziała, ze jeżeli chodzi o ul. Piaskową, to wkład własny gminy wynosi 424.355 zł,            

a na oczyszczalnię ścieków 682.534 zł i patrząc na coroczny budżet miasta to z dochodów, 
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które są w powiązaniu z wydatkami, na część inwestycyjną ok. 1 mln. zł jest corocznie,               

a gdy zostanie zamknięty stary rok na pewno zostanie więcej. 

 Roman Pietrzykowski Przewodniczący Komisji Gospodarczej zapytał, czy w związku 

z tym, że ta kwota będzie większa jest szansa na to, aby wykonać jakieś dodatkowe zadanie? 

 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, że po zamknięciu roku Rada 

zdecyduje na co zostaną przeznaczone dodatkowe środki, tylko trzeba się zastanowić                

nad tym, czy zaciągać na zaplanowane inwestycje duży kredyt, czy trochę mniejszy po to,   

aby była trochę większa swoboda finansowa gminy. Dodała, że zadłużenie gminy na koniec 

roku wynosiło będzie 1.290.000 zł. Następnie powiedziała, że na rok 2019 zaplanowana jest 

spłata rat kapitałowych w wysokości 290 tyś. zł więc pozostanie jeszcze milion. 

 Roman Pietrzykowski Przewodniczący Komisji Gospodarczej zapytał, jaki to będzie 

procent? 

 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, że patrząc na nasz budżet 

będzie to jakieś 7-8%. 

 Roman Pietrzykowski Przewodniczący Komisji Gospodarczej zapytał, jaki wysoki 

może być ten procent zgodnie z przepisami? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że niestety nie jest to takie proste               

do obliczenia. 

 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta kontynuując powiedziała, że w roku 2017 

dług gminy wynosił 680 tyś. zł, co po obliczeniu na 1 mieszkańca wynosi 170 zł długu. 

Następnie powiedziała, że zobowiązania gminy to: 900 tyś. zł kredytu z Banku Śląskiego              

na ul. Świerkową i Długą; kredyt z Banku Gospodarstwa Krajowego 150 tyś. zł na rozbudowę 

kanalizacji etap czwarty  i piąty; 60 tyś. zł z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska       

i Gospodarki Wodnej na remont i rozbudowę ujęcia wody na Ryzowiu; z Banku 

Spółdzielczego 180 tyś. zł na II etap ul. Zielonej. 

 Roman Pietrzykowski Przewodniczący Komisji Gospodarczej zapytał, czy gmina 

może jeszcze liczyć na jakieś umorzenia z tytułu zaciągniętych kredytów? 

 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, że nie. 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki dodał, że jak wszyscy widzą część tych zadłużeń             

to są zadłużenia za dawne inwestycje miasta. 
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 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta kontynuując powiedziała, że prosi Radę                 

o przyjęcie uchwały budżetowej w takiej postaci, a ewentualne potrzebne zmiany w budżecie 

będą na bieżąco wprowadzane. 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki powiedział, że dopiero w lutym będzie wiadomo  

jak gmina wychodzi finansowo, a w międzyczasie będzie przygotowywany przetarg                            

na oczyszczalnię ścieków, przetarg na budowę drogi i tak naprawdę nie wiadomo                

jak wszystko wyjdzie, bo może być przecież taniej niż zostało założone. 

 Radny Stanisław Egert zapytał, co kryje się pod pozycją w wydatkach                                  

z przeznaczeniem na doposażenie budynku użyteczności publicznej w sprzęt niezbędny                

dla zwiększenia aktywności społecznej. 

 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta odpowiedziała, że chodzi tu o doposażenie 

budynku remizy. 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki dodał, że remiza zostanie wyposażona w nowe 

krzesła, multimedialny projektor, zwijany ekran oraz wyposażenie kuchni. 

 Barbara Krzyżanowska Skarbnik Miasta powiedziała, że na realizację tego zadania 

otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości 55.324 zł, a resztę kwoty do wysokości 88 tyś. 

złotych będzie pokrywać gmina. Dodała również, że do projektu budżetu przyjmuje                      

się wartości podane przez Ministra Finansów właściwe wartości otrzymamy po tym,                    

gdy Prezydent podpisze w styczniu ustawę budżetową i oby te kwoty były takie jak te, które 

teraz otrzymaliśmy albo jeszcze lepsze. 

 W związku z brakiem uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 O godzinie 17.15. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban 

zarządziła 10 minutową przerwę. O godzinie 17.25. po zakończonej przerwie wznowiono 

obrady Komisji. Podczas przerwy posiedzenie wspólne Komisji opuściła Justyna Kreja 
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Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara 

Graban przeszła do kolejnego punktu spotkania, a mianowicie Projektu uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu potrzeb w zakresie wykonywania prac społecznie 

użytecznych w Skórczu w roku 2019, który przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz 

Kosecki. Burmistrz Miasta Janusz Kosecki powiedział, że miasto chciałoby zatrudnić na takie 

prace około 20 osób, jednakże nie wiadomo co z tego wyjdzie, gdyż są problemy                             

z pracownikami. Powiedział również, że w ramach tych prac chodzi głównie o zatrudnienie 

opiekunek dla osób starszych. Następnie powiedział, że jeżeli się uda to zatrudnione zostaną 

również osoby do utrzymania porządku w mieście. Kontynuując powiedział, że część 

wynagrodzenia jest jak zwykle finansowana przez Powiat Starogardzki. 

 W związku z brakiem uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymujący się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Gospodarcza 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

  

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok - przedstawił zebranym 

Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który powiedział, że tak jak w roku poprzednim 

przyjmowany jest Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,                    

w którym to wszystkie środki przeznaczone są na zapobieganie alkoholizmowi. Dodał,                  

że środki te przeznaczone są między innymi na kolonie letnie dla dzieci, finansowanie 

dożywiania, przeprowadzenie diagnozy problemów alkoholowych, której niestety w tym roku 

nie udało się zrobić oraz pomoc terapeutyczną, z której mieszkańcy korzystają. Kontynuując 

powiedział, że największą częścią działań w ramach programu jest działalność świetlicy 

środowiskowej, gdzie dzieci uczęszczają już od kilkunastu lat. 

 Radny Stanisław Eggert zapytał, czy i kiedy ostatnio były robione lokalne diagnozy? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że jeszcze nie były robione ale w tym 

roku trzeba będzie zlecić komuś przygotowanie takiej diagnozy. 
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 W związku z brakiem dalszych pytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymał się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2019 rok - przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który 

powiedział, że również tu jest podobna zasada jak przy poprzednim programie, gdzie również 

przygotowywany jest preliminarz wydatków, określane są zadania tego programu. Dodał,           

że polega to głównie na spotkaniach z młodzieżą, na których prowadzone są rozmowy                   

o uzależnieniach, zakupie materiałów i ulotek edukacyjnych. Kontynuując powiedział,                 

że działania te są kierowane do młodzieży ze szkoły podstawowej, jak i że szkoły 

ponadgimnazjalnej znajdującej się w naszym mieście. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Firyn zapytał, czy w naszym mieście 

problem narkomanii występuje, gdyż podczas spotkań z policją zawsze padała odpowiedź,           

że w naszym mieście tego problemu nie ma. 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że jego zdaniem na początku roku 

trzeba zorganizować spotkanie z tutejszymi policjantami po to żeby poinformowali radnych               

o tym, czy takie problemy w naszym mieście są. 

 Radny Stanisław Eggert zapytał, czy w tej sprawie może zostać również 

przeprowadzona lokalna diagnoza? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że jego zdaniem w jednym 

dokumencie może zostać sporządzona zarówno diagnoza dotycząca problemów 

alkoholowych w naszym mieście, jak również problemu narkomanii. 

 Radny Marek Landowski powiedział, że rozumie, iż program ten skierowany będzie 

do uczniów obu szkół znajdujących się na terenie miasta? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że tak. 

 Radny Stanisław Eggert zapytał, kiedy odbędzie się spotkanie z policją w tej sprawie? 
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 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że luty będzie dobrym miesiącem, 

gdyż wtedy policja zamknie spokojnie rok. 

 W związku z brakiem kolejnych uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu 

uchwały, przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego 

przyjęciem. Wyniki głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymał się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

  

 Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z zarządem 

Powiatu Starogardzkiego na przystąpienie do „Powiatowego Programu Profilaktyki 

Zakażeń Wirusem Brodawczaka Ludzkiego (HPV) na lata 2018-2022 w 2019 roku - 

przedstawił zebranym Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który powiedział, że temat szczepień 

został po raz pierwszy podjęty w roku 2017 i w roku 2018 pierwsze dziewczynki 

dwunastoletnie mogły za zgodą i odpowiednią deklaracją rodziców skorzystać z tych 

szczepień. Dodał, że miasto zabezpiecza na ten cel odpowiednie środki finansowe ale decyzja 

o szczepieniu dziecka należy wyłącznie do rodziców. Kontynuując powiedział, że na dzień 

dzisiejszy nie ma jeszcze wiedzy ile dziewczynek zostało zaszczepionych, gdyż nie wpłynęło 

jeszcze sprawozdanie z wykonania zadania. 

 W związku z brakiem uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu uchwały, 

przewodniczący poszczególnych komisji zarządzili głosowania nad jego przyjęciem. Wyniki 

głosowań były następujące: 

 „za” „przeciw” „wstrzymał się” 

Komisja Budżetu i Finansów 7 0 0 

Komisja Społeczna 7 0 0 

 

 Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta 

Skórcz przedstawił zebranym Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski, który 

powiedział, że wynagrodzenie burmistrza regulują stosowne przepisy i nas dotyczą te, które 

regulują wynagrodzenie burmistrza w miejscowościach liczących do 15 tyś. mieszkańców. 

Następnie podał kwoty graniczne poszczególnych składników wynagrodzenia, zgodne                    



16 

 

z właściwymi przepisami, jak również przedstawił radnym informację o tym jak dotychczas 

kształtowało się wynagrodzenie burmistrza miasta oraz przedstawił propozycję zmiany 

wynagrodzenia burmistrza. 

 W związku z brakiem uwag i zapytań, co do przedstawionego projektu uchwały,  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Barbara Graban zarządziła głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały, którego wynik był następujący: 

- „za” przyjęciem projektu uchwały – 7,  

- „przeciw” – 0,  

- „wstrzymujących się” – 0. 

 Następnie poszczególne Komisje ustaliły plany pracy na I półrocze 2019 roku. Plan 

pracy na I półrocze 2019 roku Komisji Gospodarczej stanowi załącznik numer 2 do 

niniejszego protokołu.  

 W tym miejscu głos zabrał Janusz Kosecki Burmistrz miasta, który omówił 

najważniejsze jego zdaniem punkty sprawozdania z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym, a mianowicie poinformował o podpisaniu w  biurze notarialnym aktu 

notarialnego dotyczącego sprzedaży prawa użytkowania wieczystego na rzecz 

dotychczasowego użytkownika wieczystego – Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska”. 

Następnie poinformował spotkaniu, które odbyło się  w Urzędzie Gminy w Starogardzie 

Gdańskim dotyczącym budowy pomnika osób pomordowanych w Lesie Szpęgawskim. 

Dodał, że jest już przygotowana wstępna koncepcja tego pomnika oraz dodał, że niektóre             

z samorządów już zdeklarowały swoją chęć udziału w tym projekcie poprzez wsparcie 

finansowe. Kontynuując powiedział, że Gmina Starogard będzie się również ubiegała o środki 

na ten cel od Ministra Kultury. Powiedział również, że na chwilę obecną nie zostało 

podpisane żadne porozumienie w sensie finansowym w tej sprawie, a spotkanie to dotyczyło 

głównie przekazania informacji o projekcie. Następnie dodał, że pani Wójt Gminy Starogard 

została poproszona o zorganizowanie takich spotkań informacyjnych w każdej z gmin,           

tak aby radni mogli w nich również uczestniczyć i zapoznać się z tematem.  Następnie 

przeszedł do punktu piątego sprawozdania i powiedział, że podczas  Zarządu Związku Gmin 

Wierzyca w dniu 29 listopada poruszone zostały temat sprawy śmieci jaka jest na terenie 

Gminy Starogard w związku ze zmianą systemu segregacji śmieci i dodatkowymi 

pojemnikami. Dodał, że firma wywożąca odpady z terenu naszego miasta tego nie zmieni                

i tak jak były trzy pojemniki, tak zostaną. Kontynuując powiedział, że w Gminie Starogard 

firma wywożąca śmieci zostawiła mieszkańcom jeden pojemnik, a na resztę odpadów dała 
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worki. Powiedział również, że w chwili obecnej przewoźnik dostarczył mieszkańcom Gminy 

Starogard dodatkowe pojemniki na odpady, nie wie natomiast jak będzie wyglądała kwestia 

sfinansowania tego przedsięwzięcia. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski powiedział, że miał 

głosy od mieszkańców, którzy mówili, że worki na odpady szklane są dobre, natomiast          

te na papier po wrzuceniu kartonu po prostu się drą, w związku z czym warto by było jego 

zdaniem rozważyć również pojemniki na tego rodzaju odpady. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Czapiewski zapytał, czy związek Gmin 

Wierzyca ma jakiś zysk z tej selektywnej zbiórki odpadów? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że nie. 

 Przewodniczący Komisji Gospodarczej Roman Pietrzykowski powiedział, że może 

sortownia śmieci w Starym Lesie zakupiłaby dla mieszkańców pojemniki na wszystkiego 

rodzaju odpady, w końcu oni najwięcej korzystają finansowo na segregacji odpadów. 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że na jednej z poprzednich posiedzeń 

Komisji wspominał jaki zysk osiągnęła spółka „Stary Las”, i że był to zysk w wysokości            

ok. 7 mln. złotych. Dodał, że jeszcze przed tym spotkaniem udziałowców spółki wnosili oni         

o podwyżkę stawek za śmieci, gdyż jak twierdzili osiągają straty. Dodał, że największy zysk 

stanowią dla sortowni odpady zmieszane i w związku z tym jesteśmy czasem informowani,  

że surowiec jest zanieczyszczony i stanowi odpad zmieszany, gdyż za taki najwięcej się płaci 

na bramie. Kontynuując powiedział, że ta sama sytuacja jest w przypadku śmieci z cmentarza, 

gdzie po przesortowaniu stawka powinna wynosić 1,80 zł za tonę, a na bramie klasyfikator 

stwierdza, że to są odpady zmieszane, za które stawka jest o wiele wyższa. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Marian Firyn powiedział, że nie rozumie 

również sytuacji, gdzie przewoźnik odbierając szkło wrzuca je do samochodu i ono się tłucze,                     

a mieszkańcy potłuczone szkło mają wkładać do odpadów resztkowych. 

 Radny Henryk Czarnecki powiedział, że był ostatnio na spotkaniu dotyczącym 

segregacji odpadów, na którym poinformowano go, że szkło potłuczone należy również 

wrzucać do worków ze szkłem, a nie do odpadów resztkowych, gdyż jest to niebezpieczne          

dla osób sortujących odpady resztkowe. 

 Następnie głos zabrał Burmistrz Miasta Janusz Kosecki, który kontynuując omawianie 

sprawozdania ze swojej działalności w okresie międzysesyjnym powiedział, że 5 grudnia br. 

odbyło się posiedzenie komisji mieszkaniowej, gdzie wpłynęło kilka wniosków w związku            
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z  tym, iż opróżniły się dwa lokale w budynku przy ul. Parkowej. Dodał, że komisja 

mieszkaniowa zwróciła się do osób, które złożyły wnioski o wykazanie zgodnych z uchwałą 

przesłanek dotyczących ubiegania się o mieszkanie komunalne. Następnie powiedział,               

że w okresie międzysesyjnym odbyło się również spotkanie z mieszkańcami dotyczące 

zmiany planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego między ul. Hallera,                

27 Stycznia, Norwida i wschodnią granicą administracyjną miasta, na którym mieszkańcy 

składali swoje  wnioski dotyczące zmiany tego planu. Kontynuując podziękował wszystkim, 

którzy uczestniczyli w zorganizowanym dla dzieci spotkaniu mikołajkowym, które w tym 

roku odbyło się w szkole. Następnie powiedział, że uczestniczył również w rozprawie 

sądowej w Sądzie Okręgowym w Gdańsku dotyczącej ewentualnych roszczeń względem 

lekarza od pewnej rodziny z terenu miasta. Dodał, że na rozprawie odbyło się przesłuchanie 

powodów, nie było pana doktora, który tak jak gmina jest również pozwanym. 

 Radny Henryk Czarnecki zapytał, czy coś już wiadomo odnoście budowy PSZOKU              

w naszym mieście? 

 Burmistrz Miasta Janusz Kosecki odpowiedział, że została wybrana firma, które 

będzie realizowała dokumentację oraz przetarg na realizację zadania. Dodał, że kwota 

dofinansowania,. która została na ten cel przyznana jest wyższa niż koszt budowy tego 

PSZOKU. 

 Podczas posiedzenia członkowie poszczególnych komisji wybrali ze swojego grona 

wiceprzewodniczących i tak wiceprzewodniczącym Komisji Budżetu i Finansów wybrany 

został Radny Piotr Frost, wiceprzewodniczącym Komisji Gospodarczej wybrany został Radny 

Henryk Czarnecki, wiceprzewodniczącym Komisji Społecznej wybrana została Rana Barbara 

Bukowska. Wszyscy wiceprzewodniczący komisji zostali wybrani jednogłośnie. 

 W związku z brakiem dalszych spraw do omówienia, Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Finansów Barbara Graban zakończyła posiedzenie komisji o godz. 17.55. Protokół 

zawiera 18 ponumerowanych stron maszynopisu i 2 załączniki.  

 

      Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

            Barbara Graban 

Protokolant: Sylwia Rynkiewicz 

 

Skórcz, dnia 21.12.2018 r.  


